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Slovo starosty 

Vážení spoluobčané, 

adventní a předvánoční období bývá časem hodnocení 

končícího kalendářního roku. Protentokrát bych svůj pravidelný 

úvodník rád využil jinak a místo obligátního shrnutí roku 

bych zmínil "jen" dva relativně "malé" projekty, které jsme 

realizovali. 

Náklady na život či "na fungování" vzrostly/rostou každému, a ani 

obci se to nevyhnulo. S kolegy ze zastupitelstva se snažíme 

soustavně hledat úspory, byť se může jednat i třeba jen tisícové 

částky. 

Prvním realizovaným "malým" projektem, který sahá ještě do roku 

2023, je výměna klasických žárovek ve všem lampách veřejného 

osvětlení (VO) za úsporné ledkové (netýkalo se Třemošnice, kde již 

při stavbě nového VO byla rovnou instalována úsporná ledková 

světla). Výměnu provedla firma René Burcev Elektropráce. A byl 

to právě pan Burcev, který mne (nás) přivedl na tuto myšlenku, 

s tím že již "něco" podobného realizoval ve "svých" Mirošovicích 

a také v Choceradech.  

Bál jsem se, že to bude spojené i s výměnou lamp, ale pan Burcev 

přišel s variantou, že postačí jen drobná úprava lampy a žárovka lze 

vyměnit. Bylo to pro nás, na rozdíl od možnosti čerpat na výměnu 

osvětlení dotaci, zajímavé a relativně levné řešení. Pokud bychom 

šli do dotace, museli bychom měnit lampy komplet. Projekt by 

i přes dotaci vyšel obec na více než milión korun. 

Efekt realizace výměny žárovek jsme mohli zjistit až nyní, kdy nám 

během října a listopadu přišla roční vyúčtování za jednotlivá 

odběrná místa. 

Porovnali jsme si 

čísla z vyúčtování 

koncem roku 2022 

a letošní 

vyúčtování (rok 

2023 byl 

přechodným, kdy 

proběhla výměna 

žárovek). Zjištění 

bylo velmi 

potěšující. 

Spotřeba 

elektrické energie 

za veřejné 

osvětlení v obci 

(bez osady 

Třemošnice) klesla 

ze 40 139 kWh na 13 129 kWh, tedy přibližně o 2/3 (přesně 

67,29%).  

S ohledem na zdražení elektřiny nebyl pokles ve finančním 

vyjádření takový (191.914 Kč x 110.656 Kč, tj. "jen" o 42,34%), ale 

i to je podle mého názoru výrazná úspora a pozitivní zpráva 

pro obecní kasu. 

I druhý "malý" projekt se týká úspory elektrické energie.  Jak jsme 

vás již informovali, v létě jsme úspěšně dokončili vybudování malé 

FVE na střeše budovy čp. 57 v Ostředku (hasičárna/sokolovna). 

Od provozu FVE si slibujeme úsporu, a to jednak díky skutečnosti, 

že bude potřeba "kupovat" méně elektrické energie na provoz 

budovy, která je vytápěna elektrokotlem a také sdílením přebytku 

nespotřebované energie vyrobené FVE v dalších obecních 

budovách, zejména v budově OÚ. 

Na projektu sdílení právě pracujeme. Uzavřeli jsme smlouvu 

s Elektroenergetickým datovým centrem a čekáme na výměnu 

stávajících elektroměrů za chytré, které umožní sledovat sdílení 

elektřiny mezi naší FVE a danou budovou. O jak velké úspory se 

jedná, zjistíme až příští rok. 

Na závěr mého úvodníku bych chtěl poděkovat všem kolegům 

zastupitelům a pracovníkům obce za jejich práci pro náš Ostředek. 

V případě jakýchkoliv dotazů/námětů/připomínek/stížností jsem 

vám já i kolegové plně k dispozici, a to osobně, telefonicky 

či emailem. 

Přeji vám klidný advent, krásné vánoční svátky a úspěšný nový rok 

2025, ve kterém si jistě všichni přejeme, aby na Ukrajině 

i na Blízkém východě utichly zbraně a oba konflikty skončily dlouho 

kýženým mírem a nepřerostly tak ve světovou katastrofu! 

Váš Marek Škvor, starosta 



INFORMACE Z OBCE  

2             4/2024 

 

Obsah 

INFORMACE Z OBCE ..................................................................... 2 

NABÍDKA POMOCI OBČANŮM ..................................................... 3 

V BODECH ZE ZÁPISŮ ZE ZASTUPITELSTVA ................................... 5 

NEJEN Z OBECNÍ HISTORIE ........................................................... 6 

DĚTSKÁ SKUPINA OSTŘEĎÁČEK ................................................... 7 

SLOVO PANA FARÁŘE .................................................................. 8 

CO SE KONALO A UDÁLO ............................................................. 8 

STŘEMCHA 2018, Z. S. ................................................................ 13 

TJ SOKOL OSTŘEDEK, Z.S. ........................................................... 14 

SBOR DOBROVOLNÝCH HASIČŮ OSTŘEDEK ................................ 18 

SBOR DOBROVOLNÝCH HASIČŮ TŘEMOŠNICE ........................... 21 

CO SE PŘIPRAVUJE ..................................................................... 22 

PŘÁNÍ K VÁNOCŮM A NOVÉMU ROKU ...................................... 23 

INZERCE ..................................................................................... 24 

Informace z obce 

Uzavření Obecního úřadu Ostředek a Balíkovny 

Obecní úřad Ostředek bude od 21. prosince 2024 do 5. ledna 2025 

uzavřen. 

Balíkovna bude uzavřena od 24. prosince 2024 do 1. ledna 2025. 

 

Poplatek za obecní systém odpadového 

hospodářství a poplatek ze psů v roce 2025 

Poplatek ze psů 

Od 1. ledna 2024 je v platnosti Obecně závazná vyhláška 
(OZV) obce Ostředek o místním poplatků ze psů. 

Tento poplatek platí každý držitel psa staršího než 3 měsíce. Sazba 
poplatku pro rok 2025 je 50 Kč za jednoho psa, 100 Kč 
za druhého a každého dalšího psa u téhož držitele. 

Poplatek za obecní systém odpadového hospodářství 

Od 1. ledna 2024 je v platnosti OZV obce Ostředek 
o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství. 

Interval svozu nádob na komunální odpad zůstává beze změny, 
popelnice budou i nadále sváženy 1x za 14 dní.  

Sazba poplatku zůstává stejná jako v minulém roce, tedy 1.000 Kč. 
Tuto částku je povinna uhradit každá fyzická osoba přihlášená 
v obci k trvalému pobytu nebo vlastník nemovité věci (bytu, 
rodinného domu nebo rekreační stavby), ve kterém není přihlášená 
žádná fyzická osoba a má číslo popisné nebo evidenční. 

Známku na popelnice obdržíte po zaplacení výše zmíněného 
poplatku.  

Splatnost obou poplatků je od 1. ledna 2025 do 31. března 2025. 

Popelnice, které nebudou označené známkou, nebudou 

vyváženy. 

Neposílejte poplatky dříve než v roce 2025! Děkujeme! 

 

Poplatky lze uhradit: 

- on-line přes platební portál Středočeského kraje  
www.platby-sc.cz 

- v kanceláři OÚ Ostředek (v době úředních hodin 
v PO a ST mezi 18 a 19 h, pracovní dny: 8:30 – 12:30) 

- na bankovní účet obce Ostředek č.: 320104319/0800, jako 
variabilní symbol uveďte číslo popisné/evidenční 
(v tomto případě je potřeba vyzvednout si známku 
na popelnici) 

Pokud nebudou poplatky zaplaceny včas nebo ve správné výši, 
může Obecní úřad Ostředek jako správce poplatku stanovit zvýšení 
poplatku platebním výměrem nebo hromadným předpisovým 
seznamem v souladu se zákonem č. 252/2023 Sb. Zákon, kterým se 
mění zákon č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích, ve znění 
pozdějších předpisů, a to až do výše dvojnásobku nesplaceného 

poplatku. 

Pokud bude poplatek uhrazen po 31. březnu 2025, avšak ještě 
nebude na zvýšení poplatku vystaven platební výměr nebo 
hromadný předpisový seznam, nebude Obecní úřad sankci 
požadovat. Pokud však již dojte k vystavení platebního výměru 
nebo hromadného předpisového seznamu na zvýšení poplatku, 
bude OÚ Ostředek vymáhat zaplacení částky, včetně jejího zvýšení, 
protože toto zvýšení je příslušenstvím poplatku.  

V případě, že nedojde k úhradě poplatku ani na základě vydaného 
platebního výměru nebo hromadného předpisového seznamu, 
dlužník nereaguje na vyrozumění o výši nedoplatku a ani nevyužije 
možnosti řešení dluhu povolením splátek, přistoupí správce 
pohledávky k jejímu vymáhání, a to daňovou exekucí nebo 
prostřednictvím soudního exekutora. V takovém případě je dlužník 
povinen uhradit nejen částku nedoplatku, ale též náklady spojené 
s jeho vymáháním. 

 

Materiální sbírka na pomoc lidem postižených 

povodněmi 

 

Ve dnech 16. až 20. září proběhla v obci Ostředek 
materiální sbírka na pomoc lidem postiženým povodněmi. 
Donesenou pomoc si vyzvedla Potravinová banka Central v pátek 
27. září 2024.  

Velké poděkování patřím všem, kteří do sbírky přispěli! 

OÚ Ostředek  
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Nabídka pomoci občanům 
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Vážení spoluobčané, 

pokud byste uvítali pomoc od Potravinové banky 

Central, obraťte se na Obecní úřad v Ostředku, rádi Vám 

pomoc zprostředkujeme. 

OÚ Ostředek. 

 

V bodech ze zápisů zastupitelstva 

V tomto období proběhla dvě zasedání Zastupitelstva obce 
Ostředek (dále jen ZO). 

 

č. 24/2024 ze dne 8. října 2024 

ZO schválilo rozpočtové opatření č. 5/2024. 

ZO schválilo návrh zápisu do obecní kroniky za rok 2023 ve znění 
předloženém panem starostou, který zapracoval připomínky 
zastupitelů. 

ZO schválilo Plán financování obnovy majetku vodohospodářské 
infrastruktury obce Ostředek. 

ZO vyhlásilo výzvu na podání žádostí o neinvestiční dotaci 
z rozpočtu obce Ostředek na rok 2025. Dotace je limitována 
částkou 50.000 Kč, nejpozdější termín pro podání žádosti je 
31. prosince 2024. 

ZO akceptovalo nabídku firmy František Nerad – zámečnictví 
na nové zábradlí na mostek u ČOV v Ostředku a pověřilo pana 
starostu toto zábradlí objednat. 

ZO uložilo panu místostarostovi projednat problém s vjížděním 
kamiónů do osady Bělčice s DI PČR a pokusit se najít řešení. 

 

Na vědomí  

U společnosti BÁRTEK ROZHLASY s.r.o. byla objednána 
dodávka i instalace dvou indikativních radarů do Ostředku (střed 
obce a silnice na Čakov) za 129.607,94 Kč vč. DPH. 

S obcí Chocerady a dalšími byl uzavřen dodatek k dohodě, kterým 
se navyšuje roční příspěvek na žáka MŠ a ZŠ na 7.000 Kč 
o vytvoření společného školského obvodu. 

Veřejného zasedání OV (osadního výboru) Třemošnice 9. září se 
zúčastnilo 19 občanů a 4 členi ZO (zastupitelstva obce), Veřejné 
schůze v Ostředku 13. září se zúčastnilo 17 občanů a kompletní 
zastupitelstvo. 

Krajský úřad Středočeského kraje provedl dne 16. září dílčí 
přezkoumání hospodaření obce Ostředek za rok 2024 s výsledkem 
„Nebyly zjištěny chyby a nedostatky“. Velké poděkování paní 
místostarostce Svobodové za vedení účetnictví obce. Konečný 
přezkum bude proveden dne 27. března 2025. 

Ve dnech 16. – 20. září proběhla v obci materiální sbírka na pomoc 
lidem postiženým povodněmi. Donesenou pomoc si vyzvedla 
Potravinová banka Central v pátek 27. září. Velké díky všem, kteří 
přispěli! 

MPSV provedlo vyúčtování příspěvku na DS Ostřeďáček 
za druhou třetinu roku 2024 (konečná výše příspěvku činí 
552.815,45 Kč) a současně poslalo na účet u ČNB zálohu na třetí 
třetinu roku 2024 ve výši 540.119,21 Kč. 

 

č. 25/2024 ze dne 7. listopadu 2024 

ZO schválilo rozpočtové opatření č. 6/2024. 

ZO schválilo návrh rozpočtu obce Ostředek na rok 2025. 

ZO schválilo návrh aktualizace střednědobého výhledu rozpočtu 
na rok 2026 a návrh střednědobého výhledu rozpočtu na rok 2027. 

ZO schválilo poskytnutí účelové neinvestiční dotace z rozpočtu 
obce Ostředek na rok 2025 a pověřilo pana starostu k uzavření 
příslušných veřejnoprávních smluv: 

- ve výši 47.700 Kč pro Posázaví o.p.s.  

- ve výši 5.000 Kč pro RUAH o.p.s. 

ZO s odkazem na nájemní smlouvu na budovu čp. 43 v Ostředku 
uzavřenou s panem Janem Lukešem pověřilo pana starostu 
nabídnout nájemci prodloužení nájemní smlouvy o dva roky, 
tj. do 31. července 2027 a v případě jeho souhlasu s ním uzavřít 
příslušný dodatek této nájemní smlouvy.  

ZO souhlasilo se záměrem směny části pozemku p.č. 24/1 za části 
pozemků p.č. 949 a 25, vše v k.ú. Ostředek. 

ZO schválilo návrh aktualizace popisu obce Ostředek do ÚAP ORP 
Benešov. 
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ZO souhlasilo s předloženou projektovou dokumentací 
„Novostavba výrobní haly AKROS, Ostředek“. 

ZO schválilo cenu stočného ve výši 54,88 Kč/m³ včetně DPH 
s platností od 1. ledna 2025. 

ZO schválilo OZV (obecně závaznou vyhlášku) o stanovení 
podmínek pro pořádání a průběh akcí typu technoparty 
a o zabezpečení místních záležitostí veřejného pořádku 
v souvislosti s jejich konáním a OZV o nočním klidu. 

ZO schválilo Jednací řád Zastupitelstva obce Ostředek, 
a to s účinností od 1. ledna 2025. 

ZO akceptovalo nabídku SPZV Ostředek a.s. na zimní údržbu 
místních komunikací pro zimu 2024/25 a pověřilo pana starostu 
uzavřít příslušnou smlouvu o dílo. 

ZO akceptovalo nabídku společnosti Envirox s.r.o. na vyčištění 
dešťové kanalizace v obci Ostředek a pověřilo pana starostu tuto 
službu objednat. 

ZO souhlasilo s navrženým plánem financování akce „intenzifikace 
ČOV Ostředek“ a pověřilo pana starostu k dalšímu jednání ve věci 
financování akce a k uzavření příslušných smluv.  

ZO akceptovalo nabídku Ing. Pěknici na zajištění výkonu TDI 
(technický dozor investora) a koordinátora BOZP na akci 
„Intenzifikace ČOV Ostředek“ a pověřilo pana starostu uzavřít 
příslušnou smlouvu.  

ZO schválilo přijetí dotace ve výši 722.000 Kč z rozpočtu 
Středočeského kraje na projekt „Vybavení JSDH Ostředek“ 
a uzavření veřejnoprávní smlouvy na poskytnutí této dotace. 

 

Na vědomí  

Společnosti Agrozet a.s. dodala dne 9. října objednaný kolový 
traktor TYM s příslušenstvím. 

Obec poskytla finanční dary ve výši 20.000 Kč na sbírková konta: 
Český červený kříž, ADRA, Člověk v tísni, Charita ČR, Diakonie. 

Poštovní schránka z podnětu České pošty byla přesunuta z osady 
Mžižovice do Ostředku k obchodu.  

Firma Kyselka zemní práce s.r.o. provizorně opravila povrch pěšiny 
mezi č.p. 19 a 39 v Ostředku (náklady 22.340 Kč bez DPH). 

Prologis Czech Republic poslal na BÚ poslední část daru 
(125.000 Kč) za halu DC1. 

SFŽP vyplatil obci na BÚ vedený u ČNB dotaci ve výši 632.148 
Kč za projekt „FVE v objektu hasičské zbrojnice Ostředek“. 

Firma PRECOL s.r.o. na základě reklamace obce znovu zválcovala 
podklad povrchu víceúčelového kurtu v Ostředku a povrch nově 
slepila. 

Na základě požadavku z osady Všechvaty bylo firmou Kyselka 
zemní práce s.r.o. provedeno vyčištění škarpy podél MK (místní 
komunikace) do osady a byl pročištěn propustek pod ní. Celkové 
náklady činily 81.650 Kč včetně DPH. 

Krajský úřad Středočeského kraje rozhodl o poskytnutí finančního 
příspěvku obci Ostředek ve výši 21.600 Kč na obnovu, zajištění 
a výchovu lesních porostů do 40 let věku. Příspěvek byl připsán 
na účet obce. 

Provedena oprava plynového kotle v budově OÚ (Stavoplast KL 
spol. s r.o. – 11.444,36 Kč vč. DPH). 

Společnost Divadelní služby Plzeň s.r.o. aplikovala ohnivzdornou 
impregnaci na závěsy (opony) v Obecním společenském sále 
(náklady 8.885,88 Kč vč. DPH). 

V souvislosti s projektem společnosti ČEZ uložit kabelové vedení 
VO v osadě Bělčice do země, při kterém dojde i k odstranění 
stávajících sloupů VO, objednala obec PD (projektovou 
dokumentaci) na nové VO u Ing. Šuka (48.000 Kč bez DPH). 

Zpracovala Michaela Nedvědová 

 

Nejen z obecní historie 

Stavba silnice v Třemošnici 

Třemošnická obec, rozložená na příkrém svahu Staré 
Hůrky, měla velmi špatné cesty, které stále vyžadovaly velkých 
a nákladných oprav. V roce 1867 se počalo pilně pracovati 
na opravě cest, nestačil však ani čas ani peníze. Proto se cesta 
spojující obec na jihu s Divišovem, na severu se Sázavou a pak 
s Ostředkem, Chocerady, a tak i s Prahou nemohla dodělati 
a zůstala rozdělanou na rok příští.  

Avšak rok 1868 byl pro Třemošnici velmi neblahý. 
Veliké sucho zničilo celou úrodu, na polích i lukách vše uschlo. 
Stodoly a půdy byly téměř prázdné. Lid sám neměl co jíst a pro 
dobytek neměl píce. Musil si proto co nejvíce zbavovati dobytka. 
Avšak cesta nemohla zůstati tak, jak byla, jezdilo po ní přece tolik 
povozů. Proto svolalo představenstvo obce všechny občany 
na schůzi a předložilo jim svůj návrh. Obec nemá potřebných 
peněz, cesta do Hůrky musí však býti dokončena a řádně upravena. 
Musíme proto tuto práci vykonati sami. Obec je ochotna přidati 80 
zlatých. Za těchto 80 zlatých se nabídl Antonín Borkovec, mlynář 
z čísla 24, udělat cestu tak, jak je udělána každá obecní silnice. 
Řádně ji zplanýrovati, vyštětit kamenem a povézt šutrem, opatřit 
všechnu ruční i řemeslnou práci a v pořádku silnici obci odevzdat. 
Třemošničtí sousedé se zavázali, že k úpravě cesty budou svými 
potahy a vozy dovážeti potřebné hmoty, jako šutr, kámen 
a jakoukoliv navážku. Polosedlák 4 dny, celosedlák 6 dní, všichni 
podepsaní pod číslem 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 
16, 17, 18, 24, 30, 32 a 36 společně se zavázali: „Všichni 

za jednoho, jeden za všechny“, že tuto pojížďku svědomitě 
na požádání vykonají, kdyby se však stalo, že by některý 
z uvedených nechtěl nebo nemohl dovoz vykonati, jest povinen 
a zavázán za každý den, který nevozil zaplatit do důchodu obce 
Třemošnice pod uvarováním se další pokuty 2 zl. r. č. a neprodleně 
je složiti. 

Představenstvo obce třemošnické se usneslo vyplatiti 
p. Ant. Borkovcovi schválených 80 zlotých teprve tehdy, až bude 
cesta dodělána a od obecního výboru prohlédnuta a schválena. 
S tímto byli všichni srozuměni a vlastnoručně smlouvu podepsali. 
Stalo se to v červnu roku 1869. 

Cesta byla skutečně řádně pracována podle pravidel 
o stavbě silnic a konala dobré služby domácím a vůbec všem, kdo 
po ní jezdili, a to až do roku 1929. V té době po dlouhých prosbách 
a namáhání občanů, podařilo se dosáhnouti toho, že se vlašimský 
okres rozhodl postaviti novou silnici, spojující na půdě divišovské 
starou silnici vedoucí z Vlašimy až k třemošnickým pozemkům se 
silnicí vedoucí z Benešova do Sázavy a se silnicí vedoucí z Prahy 
na tuto silnici. Byla postavena až k pozemkům obce ostředecké.  

Čerpáno z kroniky pana akademika Josefa Dobiáše. Ten kroniku 

dokončil 22. července 1935 a tento opis je z Vlastivědného muzea 

Podblanicka z  23. června 1964, s. 46 - 47. 



DĚTSKÁ SKUPINA OSTŘEĎÁČEK 

4/2024                 7 

Kopie pohlednice Třemošnice z roku 1944 - pohled na silnici 

na Divišov. 

František Škvor 

 

Dětská skupina Ostřeďáček 

V září jsme v naší dětské skupině zahájili nový školní rok 
plný adaptace a objevování. Nové děti si postupně zvykaly 
na odloučení od rodičů a na život v kolektivu. Zároveň jsme se 
věnovali podzimnímu tvoření, kde jsme rozvíjeli kreativitu. 

Hned na začátku školního roku jsme pozvali divadlo 
s interaktivní „Houbařskou pohádkou“. Tato veselá pohádka děti 
hravou formou učila, jak se chovat v lese, a přiblížila jim svět hub.  

Podzim jsme si také užili při hrách s kaštany a barevným listím. 
Nechyběl tradiční rituál „uspávání broučků“, během kterého děti 
plnily úkoly s tématem zimního spánku přírody a zvířátek. 
Atmosféru podzimu jsme završili vyřezáváním dýňového strašáka, 
který nám rozjasnil podzimní dny. 

 

V listopadu nás potěšila paní Hamajdová se svým 
interaktivním hudebním pořadem „Dobrodružství červíčka 
Pepíčka“. Děti si zazpívaly, zacvičily a užily si veselé chvíle. 
Do našeho programu patří také každodenní procházky po Ostředku, 
kde poznáváme okolní přírodu a užíváme si pobyt na čerstvém 
vzduchu. 

 

Předvánoční období jsme přivítali tvořením adventních 
věnců z papíru a přípravami na advent. Fotografka navštívila naši 
skupinu a zachytila děti v kouzelných vánočních kulisách. V době 
uzávěrky zpravodaje se těšíme se na Mikulášskou návštěvu 
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a vrcholem prosince bude besídka, na které děti předvedou 
rodičům, co všechno se naučily. 

 

Na závěr roku bychom vám všem  chtěli popřát krásné 
Vánoce plné pohody, zdraví a radosti. Ať nový rok 2025 přinese 
mnoho úspěchů a šťastných chvil! 

Markéta Lukáčová, ředitelka DS Ostřeďáček a tým pečovatelek 

 

Slovo pana faráře 

Drazí obyvatelé Ostředka, milí farníci, 

opět se blíží Vánoce. Chystáme se. Začíná shon, kupování 
dárků, pečení cukroví, děti mají mnohá vystoupení a koncerty. 
Všechno se na nás valí. Toto však nějakým způsobem čekáme 
každý rok a aspoň trochu jsme si na to zvykli. Avšak zhoršuje se 
celková nálada ve společnosti kvůli stavu našeho státu, kvůli válce 
na Ukrajině, nebo jiným válkám ve světě, kvůli rychlým změnám 
klimatu, kterým se každý rok musíme přizpůsobovat, a pomíjí, 
na co jsme byli zvyklí.  

Snažme se obrnit se proti všem těmto tlakům s výhledem 
na pohodu Štědrého večera, kdy snad uvidíme aspoň na chvíli 
radost svých blízkých, zvláště dětí. Tak nám Vánoce pomohou 
zapomenout na shon a další těžkosti. Jenže to vypadá jako by to 
bylo to poslední z Vánoc. Pak se zase vracíme do těžké, smutné 
reality. Skončí Vánoce a jejich shon, jen na konci byla pohoda 
a nestačilo to.  

Chtěl bych však připomenout, že Vánoce nekončí Štědrým 
večerem, ale začínají. Před nimi je období adventu, což jsou čtyři 
neděle před Božím hodem Vánočním 25. 12. a slavení Vánoc 
pokračuje až do neděle po slavnosti Tří králů.  

Neznamenají pouze rodinnou pohodu, ale slaví se něco mnohem 
důležitějšího. Všemohoucí Bůh se narodil, aby nám ukázal, že je 
s námi, že ho neodrazují naše slabosti ani se nebojí našich bolestí. 
Vše chce vzít na sebe, vysvobodit nás z těžkostí a přivést tam, kde 
žádné dobro nekončí, ale trvá bez omezení, bez omrzení. A přišel 
jako dítě, abychom se Boha nebáli obejmout a přicházet k němu, 
když se cítíme slabí, zdrcení, vyloučení. Jeho narození se slaví 
od Štědrého večera, předtím se slaví advent. Tiché, pečlivé 
a poklidné očekávání toho, který je už mezi námi, ale ještě se 
nenarodil. Příprava klidná, pečlivá, tichá. Nemusíme stihnout 
všechny předvánoční akce ani nakoupit všechny nejlepší dárky ani 
napéct spoustu cukroví. Co však potřebujeme, je postupně nalézt 
vědomí, že Vánoce nám ukazují velkou naději. 

P. Ondřej Kapasný, farář v Poříčí nad Sázavou 

Vánoční bohoslužby 2024 ve farnosti Poříčí nad Sázavou 

úterý 

24. 12. 2024 

Štědrý den 

Vánoční katecheze pro děti 15:00 Hradiště 

Mše 20:30 Teplýšovice 

Mše 22:00 Vranov 

Mše 24:00 kostel sv. Havla v Poříčí  

středa 

25. 12. 2024 

Boží hod vánoční 

Mše 8:30 v Poříčí v kostele sv. Havla 

Mše 10:00 Vranov 

Mše 11:30 Kozmice 

čtvrtek 

26. 12. 2024 

svátek sv. Štěpána 

Mše 8:30 kostel sv. Petra v Poříčí 

Mše 10:00 Soběhrdy 

Mše 11:30 Ostředek 

neděle 

29. 12. 2024 

svátek sv. Rodiny 

Mše 8:30 kostel sv. Havla v Poříčí 

Mše 10:00 Vranov 

Mše 11:30 Teplýšovice 

15:00 Zpívání u jesliček s dětmi: kostel sv. 
Havla  

úterý 

31. 12. 2024 

Silvestr 

Mše 17:00 Poříčí sv. Havel 

středa 

1. 1. 2025 

Slavnost Matky 
Boží, Panny Marie 

Mše 8:30 v Poříčí v kostele sv. Havla 

Mše 10:00 Vranov 

Mše 11:30 Kozmice 

neděle 

5. 1. 2025 

Slavnost Zjevení 
Páně 

Mše 8:30 Poříčí kostel sv. Havla 

Mše 10:00 Vranov 

Mše 11:30 Teplýšovice 

neděle 

12. 1. 2025 

Svátek Křtu Páně 

Mše 8:30 Poříčí kostel sv. Havla 

Mše 10:00 Vranov 

Mše 11:30 Ostředek 

 

Co se konalo a událo  

Divadelní představení v Praze 

Obec uspořádala 1. října zájezd do Divadla Studio DVA 
na představení Brouk v hlavě, kterého se zúčastnilo 30 občanů. 

Velmi ztřeštěná a bláznivá situační komedie o jedné záměně 
a spoustě záletů, nevěr a žárlivých scén v jednom malém hotýlku 
a v domě pana Champboisyho. Ve hře skvěle ztvárnil dvojroli Filip 
Blažek, který si zahrál pana Champboisyho a poněkud 
slaboduchého hotelového sluhu Boutona.  
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Mohli jsme zhlédnout mnoho mužských i ženských postav různých 
charakterů a nechybí samozřejmě ani „Kamil“ vyslovující jen 
samohlásky, v této roli exceloval herec Roman Štabrňák.  

Skvělé představení, které jsme si moc užili. 

Blanka Svobodová, místostarostka  

 

Setkání seniorů 

Setkání seniorů se uskutečnilo v neděli 13. října 
v Obecním společenském sále v Ostředku. 

Akci pořádala obec Ostředek ve spolupráci se spolkem Cesta 
pro venkov. Paní místostarostka Blanka Svobodová zahájila setkání 
přivítáním přítomných a popřála všem pevné zdraví. 

 

Členky z CPV pod vedením paní Daniely Beranové připravily 
pro seniory různé kvízy a soutěže, kdy hádali známé osobnosti 
a místa v Ostředku, vyluštili křížovky a samozřejmě nemohla 
chybět oblíbená hra bingo. Také jsme si promítli fotky z obecních 
akcí. 

 

Každý, kdo měl zájem, si mohl vyrobit podzimní dekoraci 
v podobě dvou malých dýniček, které si svýma šikovnýma rukama 

museli sami sešít a poté je ozdobit například podzimními listy nebo 
plody. O vyrábění se postarala Martina Kobiánová, která všem 
ochotně pomohla a poradila. 

 

V průběhu akce se losovala tombola, kdy každý vyhrál např. 
tabulku čokolády, křížovky nebo kalendář. 

Bylo podáváno občerstvení – káva, čaj, chlebíčky a zákusky. 

Všem, kteří se na této akci podíleli, moc děkujeme a těšíme se 
na příští setkání. 

Za CPV Michaela Nedvědová 

 

Lampionový průvod 

V sobotu 26. října se uskutečnil již tradiční lampiónový 
průvod, kterému předcházely dílny, kde si děti mohly vyřezat dýni. 

 

Obdrželo ji každé dítě a mohlo zapojit fantazii, jak si ji vyřezat 
a ozdobit. Dětem pomáhali rodiče, a tak vznikla spousta krásných 
dýniček.  
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Potom jsme se společně vydali na lampionový průvod. Děti hledaly 
cestu podle zapálených svíček, plnily úkoly a společně s rodiči si 
zazpívaly i písničku. 

 

Pak přišla ta nejstrašidelnější část. Děti statečně procházely kolem 
strašidelného mlýna, kde na ně čekalo strašidlo. Velké děti byly 
statečné, ty menší cestu odvážně zvládly v doprovodu rodičů. 

Podle úsměvů a dobré nálady věříme, že se dětem i rodičům 
odpoledne líbilo. 

Za CPV, Daniela Beranová 

 

Výlov Piláku 

První listopadový víkend patřil výlovu Prostředního 
rybníka. Počasí bylo chladné a chvílemi i poprchalo, ale to četné 
návštěvníky neodradilo.  

 

Zahřát se mohli nejen horkým čajem, ale i svařákem nebo 
dršťkovou polévkou. Ryb se vylovilo hodně. Děti samozřejmě 
nevynechaly lov pod propustí a mnohé z nich potom skončily 
u ohýnku, aby se zcela promáčené alespoň trochu zahřály.  

 

 

 

V kádích byli k vidění kapři, tolstolobici i sumec. 
Samozřejmě se objevili i dravci, štiky a candáti. Všichni zájemci si 
odnášeli svého šupináče, a kdo chtěl, mohl využít i porcovací stůl 
a domů si odnést jen ty části ryby, které určitě udělaly radost možná 
rovnou již ten den k obědu. 

 

Děkujeme za vaši návštěvu a příští první listopadový víkend se 
sejdeme u rybníka v Hutích.  

Měchurovi 

 

Výlov rybníku v Mžížovicích 

V sobotu 9. listopadu se uskutečnil výlov rybníku 
v Mžížovicích.  Již v pátek začaly přípravy, které vyvrcholily 
v sobotu ráno, kdy se na hrázi rybníka sešli nejen zkušení  rybáři, 
ale i mnoho malých zapálených dětských rybářů a rybářek. Rybník 
se již vypouštěl a všichni byli zvědaví, kolik ryb v něm bude. 
A myslím, že nikdo nebyl zklamán.  Vylovilo se nejen velké 
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množství rybek, ze kterých měly radost především děti, ale i krásní 
kapři a štiky. 

 

Nejen pro rybáře, ale i pro všechny návštěvníky bylo připraveno 
občerstvení, které si vzaly na starosti děvčata z CPV. Upekla 
mnoho sladkého, prodávala nápoje k zahřátí i k úsměvu na tváři.  
Díky jim za to. Děti i dospěláci mohli opékat buřty a zahřát se 
u ohýnku. Počasí bylo krásné a celá atmosféra výlovu byla moc 
hezká a plná dobré nálady.   

 

Velké poděkování náleží hasičům, kteří připravili skvělé zázemí 
a bez jejichž pomoci by se nemohl výlov uskutečnit. Obrovské díky 
náleží Mirkovi Lejčkovi, který celý výlov zaštiťoval, malým 
rybářům a rybářkám, bez jejichž radosti a nasazení by výlov nebyl 
tak úspěšný.  Děkujeme i všem ostatním, kteří nezištně pomáhali 
a také rodině Měchurových, kteří zapůjčili veškeré vybavení, bez 
jejich pomoci bychom se neobešli. 

Díky všem a příště opět na viděnou! 

Daniela Beranová, CPV 

 

Výlov mlýnského rybníka 

A aby výlovů nebylo málo, mohli jsme 30. listopadu 
navštívit i výlov Horního rybníka u mlýna, ve kterém se rybáři 
brodili hodně hluboko do bahna. 

 

I u něj bylo připravené občerstvení a k vidění hlavně 
kapři kapitálních rozměrů. Podle spekulací zkušených rybářů mohli 
vážit i 15 kg a mít věk kolem 12 let. Na závěr byl usazen vodník 
Otík, který stráží rybník. 

 

Děti si opět našly místo, kde mohly chytat malé rybičky 
a nedopatřením uniklé úlovky. Rozhodně si to užily a domů šly 
i tentokrát řádně zmáchané. 

 

AM 
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Vítání občánků 

V neděli 24. listopadu jsme přivítali do života naší obce 
šest nových občánků, kteří se narodili od listopadu roku 2023 
do října 2024. Slavnost se uskutečnila v Obecním společenském 
sále v Ostředku za přítomnosti starosty obce Ing. Marka Škvora 
a místostarostky Blanky Svobodové. Děti byly uvítány 
od nejstaršího po nejmladší v tomto pořadí: Matvij Barylo, 
Dominik Beran, Viktorie Konrádová, Štěpán Šípek, Karolína 
Štěchová a Dominika Říhová.  

Všechny obdržely pamětní list a dárkovou tašku, která 
obsahovala sadu porcelánového nádobí, pro holčičky s motivem víl 
a pro chlapečky s obrázky autíček. V každé dárkové tašce byla 
kniha Dováděník aneb zážitky pro předškoláky od Kateřiny 
Reehové. Maminky dostaly kytičky. 

Program byl zpestřen zpěvem Nely a Emy Škvorových 
a irským tancem, který předvedla Žofie Neradová, za což slečnám 
moc děkujeme. 

Novým občánkům přejeme hodně zdraví a štěstí, aby se jim v naší 
obci spokojeně žilo. 

OÚ Ostředek, Blanka Svobodová 

 

Mikulášská návštěva 

5. prosince zavítal do Ostředka a Mžížovic Mikuláš 
s andělem a čerty. Navštívili 15 domácností, které si jejich návštěvu 
objednali. Děti měly připravené krásné básničky a slíbily nápravu 
hříchů do příštího roku. Vše dobře dopadlo a čerti si do pekla 
nikoho neodnesli. 

Kateřina Svobodová 

 

 

 

 

Vánoční besídka 

V sobotu 14. prosince se uskutečnila již tradiční vánoční 
besídka pro děti a jejich blízké. 

Sešlo se nás jen pár. Možná je na vině aktuálně vysoká 
nemocnost nebo pilné domácí přápravy na Vánoce, ale s těmi co 
dorazili, jsme prožili hezké odpoledne. Děti si s pomocí rodičů 
vyrobily vánoční ozdoby. Společnými silami jsme vyrobili opravdu 
dlouhý řetěz z barevného papíru. Zahráli jsme si různé hry 
a zazpívali vánoční koledy.  Pro každé dítě byl pod stromečkem 
schován malý dárek, který děti, doufám, potěšil. Na závěr 
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odpoledne jsme společně zapálili prskavky a přivolávali Ježíška 
zpíváním koled. 

 

Přejeme všem dětem, jejich rodičům a prarodičům klidný 
adventní čas a krásné Vánoce plné lásky a radosti.  

Daniela Beranová, CPV 

 

Jubilea 

 

I v tomto zpravodaji máme to potěšení představit vám 

nové ostředecké občánky. V září naše řady rozšířila Dominika 
Říhová z Ostředka, v řijnu Sam Maroušek z Mžižovic 

a na konci listopadu Adéla Brandejská z Ostředka. 

Gratulujeme rodičům a dětem přejeme hodně zdraví a úsměvů. 

 

V prosinci své 94. narozeniny oslavila nejstarší 

obyvatelka obce, paní Anna Štěchová z Ostředka. 
Gratulujeme a přejeme hodně zdraví do dalších let! 

V uplynulém čtvrtletí své 50., 55., 60., 65. a 70. 
narozeniny oslavili také 

- v říjnu Zdeněk Kobián a Argiro Mašková 

z Ostředka a  Hana Kocábková z Mžižovic, 

- v listopadu Milena Floriánová a Pavel Florián 

z Třemošnice, 

- v prosinci Iva Agova z Třemošnice a Marek Škvor 

z Ostředka. 

Gratulujeme a i Vám samozřejmě přejeme hlavně hodně zdraví! 

 

Střemcha 2018, z. s. 
Vážení sousedé, ale i přespolní čtenáři, 

mám-li shrnout, co se ve spolku událo za poslední 
čtvrtletí roku 2024, nebude to stejně dlouhý seznam kultury 
a zábavy, které jsme se snažili nabídnout našim kamarádům, 
sousedům a příznivcům Třemošnice a okolí, jako v předchozí části 
roku. Tentokrát bych chtěl zmínit hlavně práci na spodní části 
„Třemošnické pěšiny“. 

 

I když možná někomu přijde, že je to pouze několik 
desítek metrů poupravené meze, tak každý, kdo má zahradu nebo 
byť jen malou zahrádku ví, kolik času, práce a energie obnáší 
poupravit je, aby výsledek byl nejen funkční, ale i lahodný oku, 
a tím i duši. 

Velkou zásluhu na nápadu, projekci a realizaci mají Petr a Veronika 
Floriánovi, kteří na spodní části stezky trávili asi nejvíce času. 
S dopravou a distribucí dřevní štěpky nám opět pomohla SPZV 
Ostředek a technikou také Jan Luzum, za což jim patří také dík. 
Co už se ovšem stalo tradicí (a hlavně proto jsme stezku také 
realizovali), že to není projekt pouze Střemchy (ta akci hlavně 
papírově a organizačně zastřešuje), ale na realizaci i pravidelné 
údržbě se podílejí i ostatní obyvatelé a chalupáři Třemošnice. 
V dobách nedávno minulých bychom si přečetli, kolik 
brigádnických hodin, kdo na akci odpracoval. Pracovat na něčem 
komunitním pro nás není práce, ale spíše zábava a potěšení. 
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V září jsme zorganizovali „zazimování stezky“. 

Hlavním úkolem bylo dosázet největší plochy meze trvalkami 
a keříky po suchém létě, které dalo dost zabrat trvalkám z jara. 
V krátkém úseku ještě sice zbyl prostor na osázení, které 
dokončíme na jaře, ale většina je hotova a obsypána dřevní štěpkou. 

Ve vrchní části proběhlo vyčištění a vypletí cesty od ostružin 
a drnů. Vysekali jsme trávu okolo stromů a cesty a shrabali do té 
doby spadané lupení. 

Do cesty se přidaly dvě betonové konstrukce laviček osazené 
dřevěnými sedáky, aby je každý, kdo bude mít potřebu si 
odpočinout nebo se prostě jenom kochat či rozjímat, mohl využít. 

Také u průchodu okolo vodního jezírka je dokončené lanové 
zábradlí, pro bezpečnější pohyb okolo něj. 

 

Stezka je doplněná o jednu tabuli uvítací a tři tabule s fotokolážemi 
z třemošnické historie a zábavy. Za výrobu nerezových cedulek 
k tabulím musíme poděkovat panu Františku Drahotovi. 

V polovině stezky jsme usadili historický mezník, který se vyhrnul 
ze země při terénních úpravách stezky, a tak i když už neslouží 
svému původnímu účelu, je to při procházce moc pěkná dominanta. 
Dokonce už na něm občas někdo nechává malovaný kamínek pro 
radost nálezce, který zde příště může nechat výměnou kamínek 
jiný.  

A proto všichni, kdo nám pomáhali se zvelebením a údržbou, 
si zaslouží ohromné poděkování nejen ode mě, ale od celého spolku 
a dovolím si říci, že od celé Třemošnice současné i té budoucí.
  

V sobotu 26. října se konal lampionový průvod. Tento ročník patřil 
ovšem vzhledem k probíhajícím podzimním prázdninám k těm 
s nejmenší účastí. Průvodu se zúčastnili jen ti největší patrioti 
a Třemošňáci s velkým „T“. Všem jim patří poděkování za to, 
že díky jejich účasti neuhasl pomyslný „plamínek“ tohoto pochodu.  

Na závěr bych vám jménem celého spolku Střemcha 
popřál krásné a klidné prožití svátků vánočních v kruhu rodinném 
a mnoho sil a spoustu splněných přání do Nového roku 2025. 

František Škvor 

 

TJ Sokol Ostředek, z.s. 

Vážení příznivci ostředeckého sportu, 

uplynulé tři měsíce v činnosti naší TJ byly ve znamení 
souběhu fotbalových a stolně-tenisových soutěží. Měli jsme tedy 
velmi napilno. Pro milovníky divadla jsme po dvouleté odmlce opět 
uspořádali divadelní představení v Obecním společenském sále.  

 

Fotbalisté se v okresním přeboru neztratili 

Naši fotbalisté drží po podzimu solidní 9. místo. Během 
sezóny se nevyvarovali výkyvům. Rychle zapomenout by určitě 
chtěli na dva debakly – 0:10 v Olbramovicích a 0:7 v Maršovicích. 
Naopak velkou radost přinesla do našich řad výhra v derby 
v Choceradech. Škoda několika zbytečných bodových ztrát, 
přezimování mohlo být ještě veselejší. Střelecky táhl mužstvo 
Jakub Horák, který vstřelil 12 gólů, což mezi kanonýry okresního 
přeboru (nově 8. Victoriano ligy) znamená dělené třetí místo.  

1. SK Pyšely 12 10 2 0 49:16 32 

2. TJ Sokol Miřetice 12 10 0 2 41:20 30 

3. Sokol Maršovice 12 7 4 1 49:17 25 

4. FC Křivsoudov 12 7 3 2 29:17 24 

5. TJ Jawa Divišov 12 6 3 3 37:21 21 

6. TJ Sokol Mezno 12 5 2 5 28:37 17 

7. FK Trhový Štěpánov 12 5 1 6 34:36 16 

8. TJ Jiskra Struhařov 12 5 0 7 18:23 15 

9. TJ Sokol Ostředek 12 4 3 5 30:42 15 

10. SK Olbramovice 12 4 2 6 23:17 14 

11. FK Týnec n/S 12 3 0 9 26:46 9 

12. SK Chocerady 12 3 0 9 13:41 9 

13. FK Bílkovice 12 2 2 8 26:42 8 

14. SK Posázavan Poříčí B 12 1 2 9 21:49 5 



TJ SOKOL OSTŘEDEK, Z. S. 

4/2024                 15 

 

Rád bych i touto cestou poděkoval společnosti Zeppelin 
CZ s.r.o., která přispěla na nové červenobílé dresy pro náš 
fotbalový tým a Svatebnímu salónu TYANO ®, který nám koupil 
nové, rovněž červenobílé sítě do branek. 

 

Radost nám během podzimu dělala obě družstva 
přípravek, která máme jako sdružené týmy společně s TJ JAWA 
Divišov.  

Mladší přípravka přivezla z každého turnaje medailové umístění.  

Starší přípravka, kterou trénují Petr Florián s Petrem Svobodou, 
suverénně ovládla svou podzimní skupinu okresního přeboru, když 
vyhrála všech 10 zápasů. 

Těší nás, že v rámci mini-přípravky 3+0 začíná s fotbalem několik 
malých ostředeckých nadějí.  

 

V únoru pro naše malé fotbalisty chystáme dva halové 
turnaje v hale ZŠ Sázava, a to 15. února pro mladší přípravku 
a v sobotu 22. února pro starší přípravku. 

 

 

 

Jakub Horák si vystřílel Ostředeckou zlatou 

kopačku  

 

Suverénně nejlepším ostředeckým střelcem 
v kalendářním roce 2024 se stal Jakub Horák. 

Konečné pořadí 

1. HORÁK Jakub 39 b. 

2. FLORIÁN Petr 23 b. 

3. SZTÁNKOVICS Lázsló 22 b. 

4. ŠPALEK Eduard 12 b. 

5. VESELÝ Vladimír 9 b. 

6. URŠIC Lukáš 6 b. 

7. HANOUSEK Leoš 5 b. 

8. HANIBAL Ondřej 4 b. 

  MĚCHURA Zdeněk 4 b. 

  SCHÄRFER David 4 b. 

  ŠTĚCH Jan 4 b. 

12. NEPRAŠ Zdeněk 3 b. 

13. PEJŠA Zdeněk 2 b. 

  NOVÁK Martin 2 b. 

  SVOBODA Tomáš 2 b. 

16. FEDORENKO Serhii 1 b. 

  MÜLLER Jan 1 b. 

  ŠIMÁČEK Pavel 1 b. 
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Stolní tenisté se v nové sezóně trápí 

Poslední zářijový týden odstartovala letošní sezóna 
ve stolním tenise Benešovska. Ostředecké barvy hájí tří týmy 
dospělých a jeden žákovský. 

 

Áčko, které po zvážení pro a proti, v létě využilo svého práva 
postoupit do nejvyšší okresní soutěže – Okresního přeboru 1. třídy 
(OP1), je v ní otloukánkem. Je to dáno tím, že jednička týmu, 
Patrik Vosátka, se bohužel nečekaně rozhodla, že přestane hrát, 
a ne vždy je k dispozici také Libor Budjač. Ze základu týmu tak má 
výkonnost na OP1 už jen Pavel Šimáček. Áčko tak v dosavadním 
průběhu soutěže získalo pouhý jeden bod za remízu s mladými 
Vlašimačkami a okupuje poslední 12. místo tabulky.  

Ani béčku, hrajícímu třetí třídu (OP3), se v úvodu sezóny nedařilo. 
Poté, co vzhledem k ne příliš reálným šancím áčka něco uhrát 
v OP1, začali béčku pomáhat Jura Žydyk a Marek Škvor, tak nějaké 
body urvalo a drží náskok na sestupová místa. 

Oddíl stolního tenisu dodatečně přihlásil ještě i céčko, které hraje 
5. třídu čili OP5. V céčku dostávají příležitost zahrát si naši mladí 
stolní tenisté Vojta Kovář, Petr Smrkovský, Simča Karbulová 
a Petr Klézl, které na zápasy vždy vozí některý z dospělých hráčů.  

Mládežníci mile překvapili a bojovali dokonce i o postupová místa. 
Přestože zápasy s 1. a 2. týmem tabulky nezvládli, jsou velkým 
příslibem pro budoucnost ostředeckého stolního tenisu. 

 

Vojta, Simča a Petr spolu s Járou Klusem tvoří současně i žákovský 
tým, hrající okresní přebor družstev mládeže. Vedou si velmi 

dobře, drží medailové pozice. A nebýt toho, že na jeden z turnajů 
museli odjet jen ve dvou, tak by tabulku dokonce vedli. Velké díky 

patří Martinu Vosádkovi a Vaškovi Hrabovi, kteří s dětmi 

na turnaje jezdí.  

 

Ostředecký Votvírák ovládl olbramovický Dohnal 

V sobotu 21. září uspořádali stolní tenisté na sále 
ostředecké sokolovny již 11. ročník turnaje Ostředecký Votvírák, 
který již tradičně zahajuje novou stolně-tenisovou sezónu 
na Benešovsku.  Přes krásné slunečné počasí dorazilo 29 hráčů 
z 9 klubů. 

 

Ráno na účastníky čekala skupinová fáze. Hráči byli rozlosování 
ze 4 výkonnostních košů dle bodového hodnocení STR do skupin. 
První dva z každé skupiny postoupili do osmifinále. Na ostatní 
čekal pavouk útěchy. 

Finále pavouka útěchy přineslo souboj mezi neveklovským 
Zdeňkem Matuškou a Ondřejem Pavelkou, hráčem KST OBO 
Praha A. Z výhry a ceny útěchy – malého soudku Budvaru -
se radoval hráč z Neveklova, který tak obhájil loňské umístění.  

Z ostředeckých hráčů se nejvíce dařilo Jurovi Žydykovi, který 
obsadil pěkné 10. místo. Do hlavního pavouka proklouzl ještě 
Martin Vosátka (14.) a Marek Škvor (15.) 

Do semifinálových bojů pronikli dle papírových předpokladů čtyři 
nejvýše nasazení hráči – Karolína Strnadová, Jarda Dohnal, Martin 
Chrt a Marian Melíšek. 

Bronz získal Martin Chrt z Pyšel, který v souboji o 3. místo přehrál 
svého týmového kolegu Mariana Melíška v poměru 3:0 na sety. 
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Ve finále byla k vidění velká pětisetová bitva mezi Strnadovou 
a Dohnalem, kterou vyhrál olbramovický hráč (11:4, 8:11, 12:10, 
3:11 a 11:8). Jarda triumfoval na turnaji již počtvrté. 

 

Nejlepší trojice turnaje si domů odvezla speciální medaile 
a dárkové koše. Dárkový koš dostal i čtvrtý hráč v pořadí. Vítězný 
Dohnal získal do svého držení na rok velký putovní pohár. Hráči na 
4. až 10. místě obdrželi malou sošku stolního tenisty. 

Děkujeme všem hráčům za účast, Vaškovi Hrabovi 
za ujmutí se role rozhodčího ve finálovém zápase a OSST Benešov 
za dotaci na ceny. 

Poděkování patří i Daniele Kovářové a Martině 
Kobiánové, které se postarali o občerstvení hráčů během turnaje. 
A také ostředeckým hasičům za zapůjčení klubovny a pivních setů. 

 

 

Hanspaulský fotbal – fotbalisté slaví postup 

do 7. ligy 

 

V pondělí 2. prosince uzavřeli ostředečtí fotbalisté 
podzimní sezónu Hanspaulské ligy malého fotbalu výhrou 7:5 
nad FC Guláš, která znamenala postup do 7. ligy. Během sezóny 
ztratili naši pouze tři body za jednu remízu a jednu prohru a patří 
jim krásné druhé místo v tabulce. Po letním sestupu do 8. ligy se 
tedy povedl rychlý návrat o třídu výše. Nejlepším střelcem týmu 
byl s 11 góly David Luzum. 

 

Konečná tabulka  

1. Praetorians FC A 11 10 0 1 57:13 20 

2. Sokol Ostředek 11 9 1 1 48:24 19 

3. Guláš FC 11 8 0 3 63:29 16 

4. Velký klády FC 11 7 1 3 41:25 15 

5. Kaizer chiefs FC 11 7 0 4 56:22 14 

6. Zmaštěný stroje SC 11 6 0 5 35:48 12 

7. Heliport SK 11 5 0 6 27:33 10 

8. Těžká demence 11 3 1 7 35:44 7 

9. Pražská legie 2000 11 3 1 7 28:39 7 

10. England United FC 11 3 0 8 19:46 6 

11. England Praha 11 1 1 9 23:57 3 

12. Gekad 11 1 1 9 13:55 3 
 

 

Divadelní představení 

 

V sobotu 16. listopadu večer jsme v Obecním 
společenském sále v Ostředku uspořádali po dvouleté pauze 
pro všechny milovníky divadla divadelní představení. Naplněnému 
sálu zahráli svou autorskou jednoaktovou anekdotu „Rozvod“ 
ochotníci z divadelního spolku Banda Bystřice. 

 

Co pro vás chystáme – sokolské bruslení, ples (8.3.) 

Stejně jako v předešlých letech pro vás chystáme tradiční 
Sokolské bruslení na Zimním stadionu ve Vlašimi. Konkrétní 
termíny jsou zatím v jednání. Budeme vás o nich s předstihem 
informovat.  

V sobotu 8. března uspořádáme tradiční SOKOLSKÝ 
PLES. K tanci a poslechu bude hrát kapela PŘESPOLANKA 
(domluvení Kolaříci bohužel museli odřeknout). Během večera 
vyhlásíme Ostředeckého fotbalistu roku 2024. Můžete se těšit 
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na bohatou tombolu. Pro každou ženu budeme mít malý dárek 
k MDŽ. Těšíme se na Vás. 

 

Přeji vám všem „ladovskou“ zimu se spoustou sněhu 
a krásné Vánoce. Do nového roku 2025 hlavně hodně zdraví, štěstí, 
pohody a spokojenosti! Těším se na viděnou na některé z našich 
akcí nebo některém sportovním utkání. 

Ing. Marek Škvor, předseda 

 

INZERÁT 

TJ SOKOL OSTŘEDEK, z.s. 

hledá obsluhu do fotbalové koliby 

Odměna formou DPP (200Kč/h) 

Nástup březen 2025 

V případě zájmu volejte 602 659 720 

 

Sbor dobrovolných hasičů 
Ostředek 
Děti 

Podzim s mladými hasiči Ostředek – radost, zážitky, 
úspěchy a tvoření 

Letošní podzim byl pro náš kolektiv mladých hasičů opravdu 
pestrý. Po letních prázdninách jsme se plni energie pustili do řady 
akcí, soutěží i kreativních aktivit. Podzimní období je pro nás 
každoročně plné očekávání, a ani letos tomu nebylo jinak. 

 

Slavnostní zahájení podzimu 

Sezónu jsme zahájili ve velkém stylu – v sobotu 7. září 
jsme se účastnili slavnostního žehnání nového dopravního 
automobilu. Pro nás všechny to byla významná událost, protože 
nový vůz je velkou pomocí nejen pro náš sbor, ale i pro celou obec. 
Ráno jsme se sešli v hasičárně a poté průvodem vyrazili do parku 
před ostředeckou restauraci, kde probíhal samotný obřad. 

 

Pro malé i velké jsme připravili zábavné ukázky úkolů, které běžně 
plníme na Závodu požárnické všestrannosti a brannosti. Děti 
i dospělí si mohli vyzkoušet například uzlování, poznávání 
topografických značek, sestavit si evakuační zavazadlo 
či vyzkoušet si poskytnutí první pomoci.  

 

Soutěžní výzvy a reprezentace 

Hned následující den, v neděli 8. září, jsme drželi palce 
naší dvojici mladých hasiček – Viktorii Neradové a Míše 
Vejvodové. Obě postoupily z jarní soutěže v Benešově 
do krajského kola v běhu na 60 metrů s překážkami, které se konalo 
v Čelákovicích. I když se na stupně vítězů nedostaly, jejich účast 
byla obrovským úspěchem, protože reprezentovaly nejen náš sbor, 
ale i celý region. 

22. září jsme se zúčastnili již tradiční střelecké soutěže 
Veselá diabolka v Chotýšanech. Krásné počasí přispělo k dobré 
náladě, ale tentokrát jsme bohužel nezaznamenali takové výsledky, 
jaké jsme si přáli. Nové vzduchovky, které pořídilo OSH Benešov, 
nás trochu potrápily. Nicméně věříme, že příští rok už budeme lépe 
připraveni. 

 

Další výzvou byl Závod požárnické všestrannosti 
a brannosti ve Střezimíři, kam jsme se vydali 5. října. Počasí bylo 
opravdu drsné – chlad, vítr a déšť nám ztížily podmínky. Opravdu 
jak na Sibiři. Přesto jsme bojovali statečně. Nejmladší členové si 
navzdory nepřízni počasí užívali bláto a louže, a i když jsme 
nepřivezli žádné medaile, odvezli jsme si spoustu 
nezapomenutelných zážitků a také rýmu. 

 

 



SBOR DOBROVOLNÝCH HASIČŮ OSTŘEDEK 

4/2024                 19 

Kreativní vánoční tvoření 

Po náročné soutěžní sezóně jsme se přesunuli 
k odpočinkovějším, ale neméně důležitým aktivitám. Podzimní 
období zakončujeme vždy vánočním tvořením, které si oblíbily jak 
děti, tak rodiče. Letos jsme vyráběli svíčky z recyklovaného vosku. 
Posbírali jsme nevypálené svíčky od známých a pomocí forem 
a knotů jsme vytvořili nové svíčky ve tvaru stromečků, sněhuláků, 
skřítků, dárečků nebo vloček. Za tuto kreativní akci patří velký dík 
zejména Viktorii Neradové, která ji celou zabezpečila. 

 

Nezapomněli jsme ani na obyvatele Sanatoria Lotos 
v Ostředku. S těmi nejmenšími jsme vyrobili vánoční přáníčka 
a nazdobili perníčky, které jsme před první adventní nedělí 
do centra donesli. Setkání bylo velmi srdečné a oboustranně 
radostné – rozdávat úsměvy a potěšení je jedním z nejhezčích 
momentů naší činnosti. 

 

 

Rozsvícení vánočního stromu a poděkování 

 

Vyvrcholením našich aktivit bylo tradiční rozsvícení 
vánočního stromečku. U našeho stánku jsme prodali téměř všechny 
výrobky, což je zásluha nejen dětí, ale i rodičů, kteří nám ochotně 

pomáhali. Velký dík patří všem, kteří se do tvoření zapojili, a také 
těm, kdo nás podpořili nákupem. 

Poděkování také patří Nikole Pištínkové, která doplňuje naši 
základnu vedoucích dětí a pomáhá nám realizovat naše aktivity.  

 

Na závěr roku máme ještě jednu novinku. Viktorie 
Neradová, která se rozloučila s kategorií dětí, úspěšně složila 
zkoušky na hasičského rozhodčího. Bude tak nejen soutěžit 
za dorost, ale také pomáhat na soutěžích v nové roli. Gratulujeme 
a přejeme ji na nové pozici hodně štěstí! 

 

Za kolektiv mladých hasičů vám všem přejeme krásné 
a pohodové vánoční svátky v kruhu svých rodin, přátel a těch, které 
máte rádi. V novém roce pak hlavně pevné zdraví, ostatní už přijde 
samo. Těšíme se na další společné zážitky v roce 2025! 

Tomáš a Klára Škvorovi, vedoucí kolektivu mladých hasičů 
Ostředek 

 

Dospělí 

Milí čtenáři,  

jistě každý z vás zaznamenal tragické povodně, které naši 
republiku postihly v září tohoto roku. Chtěl bych v krátkosti 
připomenout, jaké škody voda napáchala v jesenickém regionu. 
Naše zásahová jednotka, mimo jiných aktivit předurčena k ochraně 
obyvatelstva, byla povolána k pomoci při likvidaci následků 
povodní v olomouckém kraji. Jako místo zásahu nám byly 
operačním střediskem určeny Mikulovice u Jeseníku. Spolu s obcí 
Široký Brod a Nová Ves byly Mikulovice nejvíce zasaženy.  

 

Jednotky pro ochranu obyvatelstva byly povolány k zajištění 
týlového zázemí pro zasahující profesionální hasiče s těžkou 
technikou. V obci nefungovala základní infrastruktura. Bylo nutné 
postavit stanové městečko na nedalekém kopci, zajistit elektřinu 
a vytápění stanů a mobilní sprchy.  

První odřad, neboli první nasazená skupina dobrovolníků, 
s sebou vezl i veškeré potraviny pro cca 70 zasahujících hasičů. 
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Naše jednotka střídala vyčerpanou zasahující jednotku daného 
odřadu. Odjezd byl naplánován na 2. října ve 14 hodin. S naším 
novým zásahovým vozem Ford Transit ubíhala cesta rychle i přes 
plně naložený přívěs. Nevyhnuli jsme se tradiční dopravní 
komplikaci na dálnici D1, avšak díky plné vybavenosti našeho 
zásahového vozidla jsme využili výstražného zařízení pro hladký 
průjezd kolonou. Za městem Šumperk byly již na některých 
místech patrné povodňové škody. Při projíždění Loučnou 
nad Desnou jsme zavzpomínali na časy, kdy do těchto míst jezdila 
naše parta hasičů na lyžařské soustředění. Po povodních tu zůstaly 
podemleté koleje, odplavené mostky a hromady naplaveného 
materiálu. To ale nebylo nic proti tomu, co nás čekalo na druhé 
straně Červenohorského sedla. Při průjezdu Jeseníkem jsme 
pozorovali chybějící části silnic, vyplavené domy a spousty nánosu 
bahna s klestím. Sjezdem do údolí se situace rapidně zhoršovala. 
Začínalo se stmívat a okolí zahalila hustá tma. Nikde ani živáčka, 
jen sem tam v několika domech plápolala svíčka.  

 

Druhý den po rozednění byla teprve vidět zkáza, která 
potkala místní obyvatele. Strhnuté mosty, podemleté domy 
a zahrádky bez plotů, plechové garáže a dřevěné kůlny odnesené 
kilometry daleko či chybějící stromy a domácí zvířata 
ve zdevastované, pusté krajině. Všechno vzala voda a přinesla jen 
bahno s odpadky. Když jsem se rozhlížel, viděl jsem jen prázdné 
domy trčící z bahna. Podél silnice ze země vyčuhovaly holé kabely 
elektrického napětí a plynové potrubí bez zděných kiosků. 
Přes všechen ten zmar se místní lidé snažili ze všech sil 
za vzájemné pomoci následky pohromy odklízet. Co zbylo 
v zaplavených domech, odváželi na obrovské hromady uprostřed 
obce. Zde vše nakládala těžká technika hasičů a odvážela na 
nedaleké letiště k roztřídění. Tyto práce jsme pozorovali při 
přesunech na naše určená stanoviště a při zásobování stanového 
městečka pitnou vodou.  

Zásobování nebylo jediným úkolem naší jednotky 
v průběhu třech dní nasazení. Pro představu takový den 
dobrovolníka ve zkratce představíme.  

Budíček 5:00, následuje příprava zázemí na snídani, doplnění 
pohonných hmot do naftového topení a agregátů na výrobu 
elektřiny. Dalším úkolem byla příprava materiálu pro zajištění 
zázemí v terénu k výdeji obědů pro sedmdesát dobrovolníků. Strava 
se připravovala z polotovarů nebo se dovážela ze závodní kuchyně 
v Jeseníku. Pokrmy se následně vydávaly v námi postaveném 
zázemí. Po vydání stravy se muselo vše sbalit a přesunout 
do základního tábora na přípravu večeře. Po večeři jsme čekali 
na informační rozkaz s programem následujícího dne. Nakonec 
jsme vše uklidili a po doplnění pohonných hmot jsme se ve 23:30 
uložili ke spánku. Následující den jsme pokračovali v obdobné 
činnosti.  

 

Myslíme, že celá akce byla pro naši jednotku obrovská 
zkušenost. I přes nasazení hasičů Středočeského kraje se následky 
po těchto povodních budou odstraňovat ještě několik let. Jako 
poděkování za příkladnou a obětavou práci byli všichni zasahující 



SBOR DOBROVOLNÝCH HASIČŮ TŘEMOŠNICE 

4/2024                 21 

hasiči pozváni 25. listopadu k slavnostnímu předání medailí 
v Rytířském sále na hradě Křivoklát. Ocenění předávala hejtmanka 
Středočeského kraje Mgr. Petra Pecková a ředitel HZS 
Středočeského kraje brig. gen. Ing. Miloslav Svatoš. 

Likvidace následků po povodních a předání medailí 
na hradě Křivoklát se zúčastnili: František Nerad, Pavel Šarbach, 
Milan Škvor, Jan Schovánek a Tomáš Škvor. 

Členové SDH Ostředek  

starosta SDH Ostředek Petr Sadílek, tel.: 777 268 380  

velitel SDH Ostředek František Nerad, tel.: 606 937 635  

vedoucí mládeže SDH Ostředek Klára Škvorová, tel.: 775 159 112 

 

Sbor dobrovolných hasičů 

Třemošnice 

Činnost sboru se kromě schůzí členských a výborových, 
zaměřovala také na školení. Školitel preventistů v rámci okresu 
Benešov, pan Evžen Schmuttermeier, kominický mistr se právě 
na okresním školení zaměřoval na ochranu a ošetření spalinových 
cest, pravidelné čištění komínových průduchů, čímž obyvatelé 
předcházejí možným požárním událostem. Prevence spočívala 
i  v upozorňování na nevhodné, či dokonce zakázané pálení suché 
stařiny a další dřevní hmoty v blízkosti vzrostlých stromových 
porostů mimo les. Vlastní sborová činnost zahrnovala údržbu 
a udržování provozuschopnosti svěřených požárních stříkaček 
a dalšího materiálu. 

Spolková činnost byla zahájena okrskovou soutěží okrsků 
Ostředek a Divišov, tentokráte v Divišově v květnu 2024, kde ženy 
obsadily druhé místo a muži skončili čtvrtí. 

 

Prvním vrcholem letošního snažení byla červnová 
organizace tradiční soutěže - již 17. ročníku hasičské „Třemošnické 
osmičky“, která opět přinesla hodně soutěžního zápolení a dostatek 
zábavy při netradičních štafetách, ať již kbelíkové nebo i nealko-
pivní. Soutěž se velice líbila, všem pomáhajícím patří veliké 
poděkování, totéž poděkování patří i sponzorům – SPZV Ostředek, 
obec Ostředek, Petr Florián s rodinou, František Polesný, firma 
Bakker Měchnov, Maso Třebovle a Evžen Schmuttermeier. 

A tady jsou výsledky: dětskou část vyhrálo smíšené družstvo dětí 
z Ostředka před Hvězdonicemi a mezi dospěláky pak Samechov 
před Třemošnicí. 

Na závěr předvedli svůj útok i „pupíci“. 

Další akcí, která byla letos ještě úspěšnější, než 
v loňském roce, byl Hasičský dětský den v červenci. Předcházela 
mu velká příprava, opět s hojností sponzorů, kde nechyběly opět 
výrobky od SPZV Ostředek, spousta dárků pro děti od společností 
LIDL – LC Měchnov, ovoce firmy Bakker – LC Měchnov, skákací 
hrad obce Ostředek a sponzorské dary Marek Veselý – 
vodoinstalace Divišov, Fram Petra Frauenterky z Divišova, SOS 
okna, Tomáš Brambora, František Polesný, Petr Florián a Jitka 
Veselá. Všem patří veliké díky. Stejně tak i všem organizátorům 
a lidem na jednotlivých stanovištích. Celkem bylo postaveno deset 
stanovišť. Program zahajovala obrázková poznávačka, následovaná 
lovením rybiček, pak něco o Tlapkové patrole, dále se děti 
procvičily v házení kruhů na tyčky, přiřazovaly postavičky 
jednotlivým pohádkám. Dalším úkolem bylo shazování plechovek, 
děti si zakroužily v bludišti, poté je to přivedlo na poznávací stezku, 
také si zastřílely z luku jako indiáni a na závěr prošly „ohnivým 
slalomem“. Po absolvování všech disciplín obdržely děti odměny 
v podobě plyšáků, bublifuků a dalších radostí. Velkou podívanou 
byl určitě stánek Policie ČR, kde si každý mohl vytvořit své vlastní 
otisky prstů a vyplnit soutěžní kvíz. Zároveň byla předvedena 
ukázka práce policejního psovoda se svým čtyřnohým 
pomocníkem. Neméně zajímavým poznáváním byl stánek 
s mysliveckými a rybářskými trofejemi, který dětem předvedl pan 
Marek Veselý. 

 

Po celou dobu byly k dispozici dva skákací hrady, proběhla dětská 
diskotéka a nechybělo tradiční řádění v hasičské pěně. Všem se 
naše akce velice líbila, obdrželi jsme pochvalná hodnocení 
i starších občanů. 
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Pěna dělá dětem vždy velikou radost. 

Dalším okruhem činností byla pomoc a ukázka hasičské 
práce dobrovolných hasičů při akci nazvané „KOUPAČKA“ 
ve Farmaparku v Soběhrdech. Předváděli jsme ukázky provedení 
zásahu v členitém kopcovitém terénu, kam se těžká technika 
nedostane a nabírání vody a zpětné stříkání mlhovou proudnicí, což 
si mohly děti vyzkoušet v praxi. 

Následovaly i starty v požárním sportu – Hulice, Trhový 
Štěpánov, dále podzimní sběr železného odpadu a příprava 
na zazimování techniky. 

Všem hasičům dny bez nehod, všem lidem dobré vůle 
spokojené prožití vánočních svátků a mnoho zdraví a elánu do roku 
2025. 

Vladimír Jíša, starosta 

 

 

 

Co se připravuje 

Kalendář akcí na rok 2025 

počátek ledna Novoroční sokolské bruslení (ZS Vlašim)    

1. února                  Ostředecký pohár fotbal (hala ZŠ Sázava) 

15. února Ostředecký pohár fotbal (hala ZŠ Sázava) 

16. února Komponovaný koncert v zámecké kapli 

22. února Ostředecký pohár fotbal (hala ZŠ Sázava) 

22. února Hasičský ples – kapela K-BAND Josefa Husáka 

únor/ březen          Sokolské bruslení se SPZV 

1. března Karneval pro děti Ostředek (Obecní 
společenský sál)  

8. března Oslava MDŽ v Třemošnici  

8. března           Sokolský ples (kapela Přespolanka) 

 

19. dubna         Velikonoční dílny (Obecní společenský sál) 

26. dubna Vyčištěno 

30. dubna  Pálení čarodějnic a stavění májky 

11. května           Den matek (Obecní společenský sál) 

16. - 18. května Pouť sv. Jana Nepomuckého  

31. května    Dětský den 

červen  Třemošnická osmička 

14. června Rocková zábava - Šakalí dech Mžížovice 

20. června           Letní kino 

21. června           Sokolský den - turnaje dětí ve fotbale 

 

12. července   Nohejbalový turnaj trojic   

19. července Petanquový turnaj Třemošnice  

červenec  Hasičský dětský den Třemošnice 

16. srpna Bartolomějská pouť v Třemošnici  

22. srpna              Letní kino 

29. srpna Letní dětské kino - pohádka  

září         Ostředecký Votvírák (bude upřesněno dle losu 
fotbalu) 

6. září  Den obce Ostředek - dechovka Sebranka 

září/říjen    Vítání občánků  

září/říjen  Drakiáda (podle počasí) 

 

18. října Havelské posvícení – posezení s harmonikou 
v Ostředku 

18. října  Posezení s harmonikou v Třemošnici  

19. října           Setkání seniorů (Obecní společenský sál) 

1. listopadu Lampionový průvod v Třemošnici, uspávání 
broučků 

1. listopadu          Lampiónový průvod a vyřezávání dýní 
v Ostředku 

7. - 9. listopadu     Víkend Svatomartinské husy (restaurace) 

22. listopadu        Divadelní představení (Obecní společenský sál) 

listopad   Sběr starého železa SDH Ostředek 

28. listopadu  Výroční valná hromada SDH Ostředek (Obecní 
společenský sál) 

29. listopadu   Rozsvícení vánočního stromu Ostředek  

29. listopadu Rozsvícení vánočního stromu Třemošnice, 
adventní koncert 

6. prosince        Mikulášská besídka (Obecní společenský sál) 

Obec Ostředek, Ostředek 60, 257 24 Chocerady, IČ: 00232424. 
Na zpravodaji spolupracovali: Mgr. Alena Měchurová, korektura 
Mgr. Květa Dočkalová a další uvedení přispívající. V Ostředku 
dne 16. prosince 2024, číslo 4/2024. Náklad 225 výtisků. 
Vychází čtvrtletně. Za obsah zodpovídá Mgr. Alena Měchurová. 
Evidenční číslo zpravodaje MK ČR E 21132. 
www.ouostredek.cz. Tel. 739492259. 

E-mail: mechurovalena@seznam.cz, zpravodaj@ouostredek.cz  

Příští uzávěrka bude 2. března 2025.  
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prosinec  Výroční valná hromada SDH Třemošnice 

27. prosince            Silvestrovský pinčes 

 

 

 

 

Přání k Vánocům a novému roku 

Děkujeme všem členkám za aktivní účast na pravidelných 
setkáních. Ostředecké restauraci za poskytování zázemí v salónku 
a výborné občerstvení. 

Přejeme všem občanům příjemné a pohodové prožití 
vánočních svátků a do nového roku pevné zdraví. 

Ing. Jana Strnadová, Seniorky úsměvného stáří 

 

 

 

Milé děti, rodiče, drazí spoluobčané,  

přeji vám jménem spolku CPV krásné vánoční svátky 
plné pohody, štěstí a úsměvů a do nového roku jen vše dobré, 
pevné zdraví, radost ze života a klidné dny po celý rok 2025.  

Děkuji všem kolegyním a kolegům, kteří v průběhu roku 
připravují akce, na kterých se společně setkáváme. Bez jejich 
ochoty a nadšení bychom nedokázali vykouzlit úsměv na tváři ani 
vám ani nám. Velice si vážím jejich práce. 

V novém roce se těším na společné setkávání a prožívání 
samých hezkých dnů 

Daniela Beranová, předsedkyně CPV 
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Inzerce 
 

 


